

## LLJK16-100 Series Limit Switch 交流极限开关

### 用途 Application

LLJK16-100交流极限开关，主要用于交流50Hz~60Hz、额定工作电压至380V（440V），额定工作电流至100A的施工升降机的供电回路中。当升降机的限位开关失去作用时，用该开关分断升降机的电源，达到施工升降机的终端极限保护作用。

该产品外壳部件采用工程塑料注射成型，使产品美观坚实，防水性能高，其内部触头凸轮组合准确，能完成满足施工升降机的终端极限保护要求。

LLJK16-100 limit switch is to service at the electrical circuit of AC50-60Hz, rated voltage to 380V(440V), rated current to 100A in the electrical supply circle of construction elevator. When the limit switch of elevator out of control, the switch can help you to cut the electric of elevator, to protect the elevator of limiting.

The cover developed by engineer plastic, it makes product looks beautiful and have a high water-proof, the conformation of inside combine well, it can reach to the protection of elevator of limiting.

额定工	电寿命	额定工	机械寿命	额定绝	动作杆动	最多控	触头分断
AC380V	5000次	100A	50000次	500V	50N	4	60°

LLJK16-100



额定工	AC380V	电寿命	5000次
额定工	100A	机械寿命	50000次
额定绝	500V	动作杆动	50N
最多控	4	触头分断	60°

LLJK16-K

